
Zápis  
z jednání kolegia rektora dne 2. 12. 2019  

Přítomni: Prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková,  Mgr. 
Mareček, prof. Medek, MgA. Petr, prof. Petráš, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková   

Omluven: doc. Spilka  

1. Informace rektora:  
 Na úvod informoval o předávání cen MŠMT, kterých se zúčastnil ve středu 27. 11.. Ceny byly 

slavnostně  předávány ministrem Plagou v Senátu ČR. Cenu udělenou na návrh JAMU převzal 
náš absolvent MgA. Pavel Zemen, což je úspěch nejen tohoto laureáta, ale i pro celou školu. 

 Prověřil připravenost páteční akce HF: Slavnostního křtu mistrovských nástrojů a technologií. 
Informoval o osobním dopise s pozváním pro pana ministra, se kterým navíc hovořil na 
Cenách MŠMT a ministr účast nevyloučil. Osobní pozvání zaslal i náměstkům Dolečkovi a 
Velčovskému.  

 Kolegium se dohodlo na novém termínu zasedání všech tří kolegií, které bude v pondělí 27. 
ledna 2020 ve 14:00 hod v Divadle na Orlí.  

 Oznámil, že byl proveden audit ev. č. 4: „Kontrola stavu čerpání účelových prostředků v SAP“. 
Nebyla zjištěna žádná pochybení. 

 Proběhly volby do AS JAMU.  Předsedkyně a dlouholetá členka AS JAMU doc. Horáčková již 
nekandidovala. Volby poprvé proběhly elektronicky a je možné tuto formu hodnotit jako 
úspěšnou.   

 Informoval o setkání s primátorkou, které proběhlo minulý týden a na kterém se projednávalo 
možné prodloužení věcného břemene pro pronájem současného sídla rektorátu v budově na 
ul. Beethovenova 2, která je vlastnictvím města Brna. Byla diskutována možnost případného 
odkupu námi využívané části budovy, JAMU by pak spoluvlastníkem s městem Brnem. 

 Přišel email z Fakultní nemocnice U sv. Anny týkající se náboru nových dárců krve v rámci 
akce, kterou pořádá nemocnice spolu s Masarykovou univerzitou „100 litru krve s MUNI“. 
Rektor otevřel otázku pořádání naší vlastní akce podobného typu, která by mohla proběhnout 
na jaře 2020. Je třeba projednat možnost uspořádání této akce s novým AS JAMU a především 
je potřeba na fakultách sondovat, jaký ohlas by mohla mít mezi studenty.  
 

2. Informace kvestorky:  
 Na úvod informovala o připravovaném jednání Reprekomise. Dle výstupů z Vědy a výzkumu 

podle Metodiky 17+, je JAMU ze 4 uměleckých VŠ na posledním místě. FUČ – předpokládá se, 
že obdržíme 12,5 mil. Kč.  

 ukazatel „D“ – MŠMT vyhradilo 20% rozpočtu na krytí excelentních mezinárodních výstupů – 
KU, MUNI – v rámci mezinárodní spolupráce.  

 Výstup z matriky: o 6,5 studenta klesl počet studentů na rok.  
 Magistrát města Brna od JAMU dostal seznam studentů, kteří mají hlášený  pobyt na území 

města Brna – jedná se o problematiku placení odvozu odpadů na území České republiky.  



 Dotázala se, zda ji někdo z prorektorů zastoupí na tradičním vánočním setkání bývalých 
zaměstnanců JAMU, který se bude konat ve středu 4. 12. ve 14:30 v DnO. Kvestorka je v ten 
den na pracovním jednání Reprekomise v Praze.  
 

3. DF – děkan Francán:  
 Informoval o nedělním křtu knihy Pavla Aujezdského a také o křtu knihy pana Rychlíka.  
 Ve čtvrtek proběhne ve studiu Marta premiéra inscenace Mejerchold.  
 DF pracuje na odpovědi pro kontrolní žádost programu Herectví NAU. 
 Informoval o hospitalizaci proděkanky Chládkové.  
 Velice kladně zhodnotil konferenci, která proběhla v minulém týdnu na DF.  

 

3. HF – děkan Petráš:  
 Ve dnech 23. 11.  -   29. 11. 2019  úspěšně proběhlo představení komorní opery 

Zkouška lásky v DNO 
 Dnes budou na rektorát dodány akreditační spisy pro NAU 
 Děkan pozval členy KR na Vánoční koncert HF, který se bude konat 17.  a 18. 12.2019 

v DNO. 

 

4. Informace pror. Mackové:  
 Pracuje na aktualizaci informací týkajících se studijního oddělení na webových stránkách.   

 

5. Informace pror. Hlavici:  
 Hodnocení výzkumu na JAMU: 

o 3 kandidáti JAMU do mezinárodního evaluačního panelu potvrdili svou účast, nyní 
podepisují čestná prohlášení;  

o Dokončena byla směrnice rektora o mezinárodním evaluačním panelu (statut a 
jednací řád) a harmonogram hodnocení; KR dokumenty bez připomínek přijalo; nyní 
budou dokumenty přeloženy a do 31. 12. zaslány MŠMT; 

o Nyní vznikají sebeevaluační zprávy, do konce února budou dokončeny a následně 
přeloženy; 

o On-site visit proběhne v červnu 2020; 
 Obě fakulty odmítly účast v OP Zvyšování kvality interních grantových schémat na VŠ 

(zaměřeném primárně na podporu doktorských výzkumných projektů) a o alokovaných 6 mil. 
Kč pro JAMU tak nebude požádáno;  

 proběhla Ediční rada JAMU: pokles produkce odborných publikací – monografií (zejména na 
DF), pozitivní je naopak nárůst počtu skript (zejména HF); celkově se JAMU v hodnocení 
výzkumné činnosti propadá a momentálně je nejhorší ze všech UVŠ; situaci a možnostem 



zlepšení se bude věnovat (vedle připravovaných sebeevaluačních zpráv) rozšířené KR v lednu 
2020; 

 požádal děkany o aktualizaci členů pracovní skupiny v vydávání „půlročníku JAMU“ a 
k umělecké dokumentaci činnosti JAMU: zástupci DF budou: O. Vodička, A. Lahodová, HF: J. 
Vondráčková, R. Nesvadbová; prorektor navrhne vhodné termíny jednání; 

 požádal děkany o svolání jednání fakultních komisí FRVČ, aby následně mohla zasedat 
celoškolská komise (v lednu); 

 informoval o připravovaném přechodu formulářů interních grantových soutěží z pdf formy do 
on-line formy; vzniká ve spolupráci s OVIS (M. Kokeš, J. Spáčil); nové projekty v roce 2020 už 
by měly být podávány touto formou. 
 

6. Informace pror. Medka:  
 Informoval o jednání s ředitelkou odboru vysokých škol paní Gondkovo..  
 Informoval o školení RUV  v Praze, které se konalo minulý týden ve čtvrtek. 
 5. 12. 2019 zastoupí JAMU na předávání čestného doktorátu na MU.  
 Konstatoval, že by bylo velmi žádoucí uskutečnit setkání s řediteli konzervatoří zejména 

z pohledu práce s budoucími uchazeči o studium na HF JAMU. 
 

7. Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  
 Informoval o chystané premiéře ve studiu Marta ve čtvrtek 5. 12. 2019.  
 Představil návrh PFka pro letošní rok.  
 Informoval o propagaci křtů.  

 
8. DnO – MgA. Petr:  

 Tvorba nových plakátů na rok 2020 již bude podle nového manuálu.  
 Vyšel brněnských průvodce interiéry – je v něm i budova DnO.  

 

 

Příští kolegium rektora se koná dne 16. 12. 2019 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 
 
 

Zapsala: Bc. Petra Bělohlávková      verifikoval: prof. Oslzlý a členové   vedení JAMU 
 

 


